
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

VLP  
Datum 15 januari 2021 
Onderwerp 30-km zone Omgang – Nieuwstraat Wouw 
Portefeuillehouder College B&W 

 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Reeds meerdere malen heeft de fractie van de VLP aandacht gevraagd voor de snelheid in de 

Omgang -Nieuwstraat in Wouw. In deze straten geldt een 30-km zone, maar deze wordt nauwelijks 

nageleefd. Mede door klachten van bewoners zijn er wat extra borden geplaatst, maar nog zonder 

veel effect. Op onze vragen om extra maatregelen te treffen is onlangs een wegmarkering 

aangebracht met de aanduiding van de 30 km-zone. (zie foto) 

Onze fractie heeft, aanvullend op eerdere vragen, graag antwoord op onderstaande vragen: 

Vraag 1 

In onze gemeente worden steeds meer snelheidscontroles gehouden vanwege toenemende klachten 

over snelheidsovertredingen en gevaarlijke situaties. Hierover lezen we vaak in media. 

1a. Heeft u recent in deze straat gehandhaafd op snelheid en zo ja, wat was het resultaat? 

1b. Zo nee, waarom nog niet en gaat u dat nog doen? Graag een toelichting. 

Vraag 2 

Bewoners constateren dat de extra borden nauwelijks effect hebben op de snelheden. 

2a. Welke andere maatregelen kunt u nog treffen om de snelheid terug te brengen tot het niveau van 

30 km en gaat u dat ook doen en zo ja, wanneer? 

2b. Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3 

Recent heeft u in de Nieuwstraat een wegmarkering aangebracht. Deze aanduiding is aangebracht bij 

de bushalte en dat lijkt ons geen handige plek. Ook de wijze waarop deze aanduiding is aangebracht 

en hoe deze eruit ziet geeft niet echt een kwalitatief hoogstaande indruk. Bewoners voelen zich niet 

echt serieus genomen. 

3a. Deelt u onze mening over de (onlogische) plek van de markering en over de wijze waarop deze 

wel erg kleine markering is aangebracht? 

3b. Zo ja, gaat u daar nog iets aan doen? Graag een toelichting. 

 

Namens de fractie van VLP,  

Eric de Regt en Wilbert Brouwers 

 



 

 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1a. Wij hebben navraag gedaan bij de politie en deze geeft aan hier nog niet te hebben gecontroleerd 

maar dat binnenkort te gaan doen. Ook geeft de politie aan niet eerder meldingen van bewoners over 

te hard rijden in de Nieuwstraat te hebben ontvangen. 

1b. Zie antwoord 1a. 

 

 2a. Wij hebben met de politie afgesproken dat ook hier controles zullen plaatsvinden. Daarnaast 

hebben wij ook de Dorpsraad gevraagd om in haar communicatie naar de bewoners van Wouw 

aandacht te vragen voor het houden aan de snelheid. Zoals in eerdere beantwoording aangegeven 

zijn wat ons betreft andere (fysieke) maatregelen hier niet noodzakelijk. 

2b. Zie antwoord 2a.  

 

3a. Wij zijn van mening dat de plek wel een logische is aangezien hier sowieso aandacht gevraagd 

wordt van de bestuurder vanwege de chicane in de weg. 

3b. Wij hebben ook voor de uitgaande richting extra markering aangebracht. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 


